
 

 

 

 

Maassluis / Midden-Delfland 

 

Beste Leden, 

 

Namens het bestuur doe ik hierbij verslag van de activiteiten in 2022. 
 

Gemeenteraadsverkiezingen 2022 
Op 16 maart 2022 vonden er Gemeenteraadsverkiezingen plaats. De voorbereidingen 

waren al in het 2e halfjaar 2021 gestart. We waren goed voorbereid na een intensieve en 

kostbare campagne, maar waren ontgoocheld toen we er in Maassluis niet in slaagden 
onze 2e zetel te behouden. Gelukkig behield Midden-Delfland wèl haar zetel! 

 

Fracties 
De fractie Maassluis bestond tot aan de verkiezingen uit John Dolstra en Klarie 

Oosterman-Feenstra als raadsleden en Leo van der Wel en Paul Zwart als 
steunraadsleden. Na het aantreden van de nieuwe gemeenteraad bestond de fractie 

Maassluis uit Klarie Oosterman-Feenstra (raadslid) en Peter Anker en Astrid van der 

Houwen als steunraadsleden.  
In Midden-Delfland verrichtte Roy Ringeling als raadslid het gemeenteraadswerk waarbij 

hij werd ondersteund door de commissieleden Remco van Waardenberg en Harold van 
Til.  

 

Samenstelling bestuur 
Eind 2022 bestond het bestuur van de afdeling Maassluis/Midden-Delfland uit: Kees de 

Jong (voorzitter) Bram Vreugdenhil (penningmeester), Sharon de Cock-Poldervaart 
(secretaris), Klarie Oosterman (alg. lid), Roy Ringeling (alg. lid) en Leo van der Wel (alg. 

lid). 

 
Ledenvergaderingen 

Er werd eenmaal een Algemene Leden Vergadering gehouden, t.w. op 23 november 

2022. Helaas was in het voorjaar in alle hectiek voor en na de verkiezingen geen tijd en 
ruimte te vinden voor een ledenvergadering. 

 
Bestuursvergaderingen 

Het bestuur kwam in 2022 tweemaal bij elkaar t.w. op 26 juni en 26 oktober. 

 
Leden 

Het ledenaantal bleef stabiel. Per 31 december 202 telde de afdeling 102 leden.  
 

Namens het bestuur: Sharon de Cock-Poldervaart, secretaris 
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